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JorGENSEN, C. K. — Est-ce que la symétrie totale stabilise les composes, les atomes, les
noyaux et les systémes sans couleur de quark ? Does total symmetry stabilize compounds,
atoms, nuclei and systems without quark colour?

MAHNERT, V. — Pseudoskorpione (Arachnida) aus Hohlen Griechenlands, insbesondere
Kretas. Cave-dwelling pseudoscorpions ( Arachnida) from Greece, particularly from Crete

MaHUNKA, S. — Neue und interessante Milben aus dem Genfer Museum XL! fiinf neue
Histiostoma-Arten aus Kamerun (Acari: Anoetidae). New and interesting mites from
the Geneva Museum XL. Five new Histiostoma species from the Cameroons (Acari:
Anoetidae)

BeauMoNnT de, G. — Qu’est-ce que la « Hyaena salonicae Andrews »? What is the «Hyaena
salonicae Andrews»? .

TuriaN, G. — Polarity of elongation growth generated and sustained by anisotropic distri-
bution of the protons ejected from mitochondria into the cytosol of Hyphal apices
(Neurospora Model) ? Polarité de la croissance élongative engendrée et maintenue par dis-
tribution anisotropique des protons éjectés des mitochondries dans le cytosol d’apex
hyphaux (Neurospora modéle) ?

DEecrouez, D. et A. KunzLE. — A propos des Orbitolines de la collection du Muséum d’his-
toire naturelle de Genéve. Orbitolinas from the Collection of the Museum of Natural
History, Geneva .

MoULLADE, M. et B. PEYBERNES. — Révision d’« Orbitolinopsis » aquitanica Schroeder 1964,
Orbitolinidé du Gargasien (= Aptien supérieur) pyrénéen. Revision of « Orbitolinopsisy
aquitanica Schroeder 1964, from the Pyrenean Gargasian Limestones

WERNLI, R. — Les Sphaeroidinellopsis sans cortex (foraminiféres) du Mio-pliocéne marocain.
The Sphaeroidinellopsis without cortex (foraminifera) of the moroccan Mio-pliocene .
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PiskiN, O. et M. DELALOYE. — A new occurence of thaumasite near Bodrum, SW Turkey.
Un nouveau gisement de thaumasite prés de Bodrum, SW de la Turquie .
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